

Date: 06/03/2018

Ref: 010/2018

التاريخ: 2018/03/06

المرجع: 2018/010

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box : 54500, Abu Dhabi
U.A.E

السيد/ سيف صياح المنصوري
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص . ب : 5 4 5 0 0 ، أبوظبي
الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Board nomination Door Closure for the
Board of Directors Elections of Abu Dhabi Ship
Building and List of Nominees for Board Election.**

**الموضوع: إغلاق باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة
أبوظبي لبناء السفن وقائمة أسماء المرشحين لعضوية
مجلس الإدارة .**

Abu Dhabi Ship Building PJSC presents its sincere greetings and appreciates your unlimited continued support for all national companies.

تهديكم شركة أبوظبي لبناء السفن خالص تحياتها و تمنياتها الطيبة كما نشكر جهودكم المستمرة ودعمكم الامحدود لجميع الشركات الوطنية.

With reference to the above subject, kindly be noted that Board Nomination door has been closed for Board Elections of Abu Dhabi Ship Building on 03/03/2018 according to the announcement published in the official newspapers and as disclosed to the Securities and Commodities Authority (SCA) and Abu Dhabi Securities Exchange (ADX). Please find attached the nominees list for the board election of Abu Dhabi Ship Building which will be held during the Annual General Meeting on 15th March 2018.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، يرجى التكرم بالعلم بأنه قد تم إغلاق باب الترشح لعضوية مجلس إدارة شركة أبوظبي لبناء السفن بتاريخ 2018/03/03 وذلك حسب الإعلان الذي تم نشره في الجرائد الرسمية وكما تم الإفصاح عنه لهيئة الأوراق المالية والسلع وسوق أبوظبي للأوراق المالية. ستجدون مرفق طيه قائمة بأسماء المرشحين لانتخابات مجلس إدارة شركة أبوظبي لبناء السفن المزمع عقده بتاريخ 15 مارس 2018.

Please note that profiles of nominees are available on the following website: www.adsb.ae

يرجى العلم بأن قائمة أسماء المرشحين و بياناتهم الخاصة بالترشح متوفرة على موقع شركة أبوظبي لبناء السفن على الرابط التالي:

www.adsb.ae

Regards,

تفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير ...



رضوان شودري

الرئيس التنفيذي للمالية

Rizwan Chowdhari

Chief Financial Officer

الأعضاء المرشحين لانتخابات مجلس الإدارة الشركة لسنة 2018

Board Nominees for ADSB 2018 Board Election

S	Name	Position	المنصب	الإسم	م
1	Ali Hasan Ali Al Marzooqi	Independent	مستقل	علي حسن علي المرزوقي	
2	Mansour Shams AbdulRahman Al Khoori	Independent	مستقل	منصور شمس عبدالرحمن الخوري	
3	Mohammed Abdulla Aziz Al Sheraifi	Independent	مستقل	محمد عبدالله عزيز الشريفي	